
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 4/ 2012 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Söndag 5 Maj 2012 

 

Plats SKEBO 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Andersson Styrelseledamot 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot 

    

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 Niclas Strömbäck SGA Karting 

 Mats-Ove Bergström SGA Folkrace 

 

Ej Närvarande Anna Öbrand Adjungerande ungdom 

 Josefine Stålnacke Adjungerande ungdom 

  Roger Öberg Styrelseledamot 

 

§ 41 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen, speciellt till Mats-Ove och Niclas samt 

förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 42 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 43   Föregående protokoll 

Föregående  protokoll godkändes. 

 

§ 44 På gång 

Möteskalender för resterande möten i styrelsen fastställdes, Hans lägger ut på hemsidan. 

Thomas Fredriksson informerade från rallyträff 120505. 

Rekrytering av förare o funktionärer diskuterades. En grupp bildades för att titta på rekrytering 

och kunna komma med förslag om hur vi kan stötta klubbarna med rekrytering. (Thomas 

Fredriksson sammankallande, Niclas Strömbäck, Mats-Ove Bergström) 

 

§ 45 Ekonomi 

Barbro redovisade aktuell ekonomisk rapport. Den ekonomiska redovisningen kommer att 

redovisas mer ingående vid fysiska möten än vid telefonmöten. 

 

§ 46 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 



§ 47 Information av SGA 

Niclas Strömbäck SGA i Karting berättade om verksamheten. Precis som i de flesta sportgrenar 

är det mycket diskussioner om regelverk som berör både teknik och genomförande. Det är även 

diskussioner angående besiktning av kartingbanor och nyheter som kommit. Detta har inneburit 

att distriktets arrangörer måste köra med en dispens kommande säsong. Niclas har agerat på ett 

föredömligt sätt mot förbund och utskott för att driva distriktets frågor inom sportgrenen 

Karting. 

 

Mats-Ove Bergström SGA Folkrace berättade om sin verksamhet Folkrace. Mats-Ove är 

mycket nöjd med det nya utskottet i Folkrace och att det nya utskottet jobbar med och efter 

SBF:s riktlinjer. En kurs för vagnboks utfärdare har hållits i distriktet och förarkurser för både 

juniorer och seniorer har inletts. Mats-Ove tycker att Folkrace ligger bra i fas vad gäller regler 

m.m. 

 

§ 48 Reglementen 

DM reglementet för Karting fastslogs efter viss justering. 

FM reglementet i RAS justerades. 

 

§ 49 Revidering Domar o Teknikerlista 

Domar och teknikerlistan uppdaterades. 

 

§ 50 Faktureringsrutiner vid tävlingstillstånd 

Styrelsen diskuterade olika sätt att sköta inbetalning för tillstånd, inga förändringar beslutades.  

 

§ 51 Frågetecken ÖNBF 

Inga oklarheter föreligger utom enligt protokollet förda frågor. 

 

§ 52 Fadderaktiviteter under 2012 

Roger Andersson föreslår att vi försöker kontakta och startar upp Offroad verksamheten. 

 

§ 53 Koll med valberedning 

Valberedningen behöver kallas till möten och utbildningar för att hålla sig ajour med 

verksamheten och vem/vilka som kan behöva ersättas. 

 

§ 54 Ersättning till förar och funktionärsutbildare 

Vid uppdrag åt distriktet i samband med utbildning hänvisar vi till distriktets policy för domar- 

teknikeruppdrag. 

 

§ 55 Övriga frågor 

A NIF/VIF 

Roger Andersson och Mats Öberg redovisade från respektive årsmöte. 

 

B Miljö 

Miljöcertifieringarna i klubbarna fortgår och ser bra ut för distriktet enligt Roger Andersson. 

 

C Isracing 

Thomas informerade om en ny klass på isen. 

 

§ 56 Nästa sammanträde 
  Nästa möte 9 juni 

 

§ 57 Avslutning 

  Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 



       
 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


